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ORNÄS BÅTKLUBBS STYRELSEMÖTE 2024-10-29 

Org. nr 882601-5631   

Tid 18.00   

Plats: Teams 

Närvarande: Mikael Berggren, Johan Hansen, Göran Dalestedt, Anna Broman, Lars Rehnberg, Eric 

Granath,  Erik Embretsen, Ronny Tenggren, Johanna Meier, Lars-Göran Jansson, Tim Käck 

 

$1 Mötets öppnande   

Göran hälsar välkomna, mötet förklaras öppet.   

§2 Godkännande av dagordning   

Dagordningen godkändes.  

§3 Föregående protokoll   

Godkändes. 

§4 Ekonomi  

-   

§5 Inkomna skrivelser   

- 

§6 Åtgärdslista  

Takinklädning nya verkstaden  

Göran D tillser att tak färdigställs. Avvaktas. 

Takbyte på D-boden är på G, material inköpt. 

Framtida hamn.  Båtklubben har ännu inte blivit kontaktad om nästa detaljplan. En del talar för att 

det kan vara ny detaljplan på gång. Detaljplanearbetet verkar vara förskjutet. Göran har haft möte 

med kommunen ang möjligheter att köpa marken, vägunderhåll. Inte troligt att vi får köpa men att 

arrendet kan förlängas 25 år och att de underhåller vägen. 

Sjöräddningssällskapet tittar på alternativ för lokal med garage, Ornäs hamn är ett alternativ och 

styrelsen är positiv. Klubbstugan vid fotbollsplanen är nu ett alternativ. 

§7 Kommande aktiviteter   

Utökning asfalt hamn, vi avvaktar.  
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Poängsystem för arbete. Styrelsen kollar vidare hur medlemmar som aktivt bidrar i föreningsarbetet 

och det praktiska arbetet i hamnen på något sätt ska kunna premieras för detta. Erfarenheter 

kommer att inhämtas från föreningar som infört sådana system. Arbetet fortgår. Alla funderar. Kom 

gärna in med bra exempel så tar vi ett extra möte. Promota vår fina anda för medlemmar. 

Hamnkontoret håller nu öppet 1ggr per månad då vi försöker ta emot nya medlemmar med intresse 

att arbeta ideellt. Avvakta. 

Kameraövervakning, Ronny tar i offerter och kollar vad det skulle innebära. Ronny ligger på. 

Skylt hamnen bevakad tas in i klubbhuset och monteras med bättre stativ till våren. 

Lediga kajplatser: Några få är fortfarande lediga. Arbete pågår med omflyttning, sprid ordet att det 

finns kajplatser kvar. Vi kollar på fler bomplatser runt Kajen. Vi annonserar tidigt i vår om inte trycket 

är stort. 

 Övriga frågor  

Kräftskiva. Styrelsen beslutade att sista helgen i augusti ska läggas fast som datum för knytkalaset i 

hamnen. Några anmälningar kommit så vi kör. 20st förgyllde hamnen. Vi kollar att tidigarelägga 

nästa år. 

Oljan i miljöstationen är inte tömd ännu, P Holver ordnar. Ronny kollar. 

Uppställningsplatser kan utökas genom att ställa båtar på trailerparkeringen, viktigt då att det finns 

villkorat datum 1/10 på hösten och 15/5 på våren. Platser måste markeras upp. Gäller endast 

vintertider och vagnar kommer att bli problem och måste köras bort på sommaren. 6 platser testas. 

Info om vad som gäller författas och skickas ut, frågan går till kön uppställningsplats, 300kr per plats. 

Beroende på hur svaren blir så går vi ev vidare med ritning och offerter. 

Bryggdel på C-bryggan kan ev behöva bytas, utreds vidare. Verkar osäker men OK för nu, bryggdel på 

D-bryggan kanske är värre. Även C-bryggan har en lågdel. Tas med i arbetet med underhållsplanen. 

Behöver åtgärdas i vår. 

Trimning runt stockar och hus svårt att få till, miljövänligt bekämpningsmedel undersöks. Göran. 

Ättika fungerar men behöver upprepas, vi frågar trimningsgruppen. Ättika inköpt. 

Nycklar i stora mängder borde undersökas och rensas. 

Taggar till WC/Dusch har diskuterats. Ronny fixar offert. Även offert på modernisering av hela 

systemet är på ingång. 

Skyltar på öar med hänvisning till restavfall till Ornäs Båtklubb borde ge att kommunen bidrar till 

våra kostnader. 

Långsiktigt upprättas en underhållsplan. 

Funktionärslunch ordnas i oktober, inbjudan är utskickad 

Medlem blivit rullstolsburen, ramp behövs till klubbhuset. Borde befrias från vakt i år då vi inte 

hinner nu. Medlemmen kommer till klubbhuset efter mötet så vi har en diskussion. 

WiFi, hur långt räcker det och ska vi förstärka. 
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Bultar har gått sönder på C och D-bryggan. Rehnberg lagar men stora insatser behövs akut på D-

bryggan där åtgärder måste utföras innan högvattnet. 

Arbetsgrupper, fler borde bildas då underhållsbehovet ökas, vi funderar till nästa gång. 

 

Nästa styrelsemöte sker digitalt, Ronny kallar.  

§10 Avslutning   

Göran förklarar mötet avslutat.  

  

  

  

 ------------------------------------                            ---------------------------------------  

 Ordf Göran Dalestedt                                           Sekr Ronny Tenggren   


